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REFERAT AF GENERALFORSAMLING I PARCELFORENINGEN STRANDHAVEN 
26. FEBRUAR 2019. 

 

44 husstande mødte frem. Dermed var 88 stemmer repræsenteret ved generalforsamlingen. 

 

1. Valg af dirigent  

- Svend Grønbech blev valgt uden modkandidat. 
- Dirigenten kunne fastslå at generalforsamlingen var rettidigt indkaldt. 

 

2. Valg af referent og medunderskrivere 

- Claus Nygaard blev valg som referent uden modkandidat. 
- Christian Christensen og Carsten Lipka blev valgt fra salen som medunderskrivere. 

 

3. Formandens beretning 

- Formanden takkede alle deltagerne ved den fælles vedligeholdelses weekend. 
- Formanden udtrykte glæde ved den afholdte fastelavnsfest samt Sankt Hans festen og takkede 

initiativtagerne.  
- Formanden takkede også Erik Sabinsky for initiativet til og afholdelsen af 100 års jubilæumsfest. 
- Foreningen vandt 10.000,- til en fest fra Home, qua Helen Vedels deltagelse i konkurrencen om 

Hvidovres bedste naboer. 
- Der er pt. 176 medlemmer af vores Facebook gruppe. Formanden opfordrede til at medlemmerne 

tilmelder sig.  
- Der var også tak til de afgående bestyrelsesmedlemmer for godt arbejde. 
- Formandens beretning blev taget til efterretning uden kommentarer. 

4. Regnskab og Budget 

Regnskab 

- Kasserer Marianne Nørhave gennemgik foreningens regnskab. 
- Regnskabet viser et overskud for året på kr. 105.928,07.  
- Dermed ender foreningen med en egenkapital på kr. 168.876,76. 
- Regnskabet blev efter uddybende spørgsmål godkendt uden kommentarer. 

Budget 

- Budgettet blev gennemgået.  
- Der blev stillet spørgsmål til, om beløbet til legepladsvedligehold var tilstrækkeligt til at opfylde 

gældende regler på området. Disse undersøges.  
- Efter et par uddybende spørgsmål fra salen, blev det fremlagte budget taget til efterretning. 
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5. Forslag fra medlemmerne 

Der var rundsendt 4 forslag fra medlemmerne. Forslagene var udsendt i den rækkefølge de var blevet 
modtaget. Ordstyreren valgte af hensyn til debatten, at ændre på rækkefølgen i behandlingen. 

Forslag fra Trafikudvalget 

- Der blev diskuteret en del for og imod behovet for flere bump i foreningen.  
- Forslaget blev sendt til afstemning og blev nedstemt med 51 stemmer imod og 21 stemmer for. 
- Da der således ikke ønskes flere bump i foreningen, meddelte Trafikudvalget at det nedlægger sig 

selv. 

 

Forslag fra Helen Vedel  

- Det blev besluttet at behandle forslaget vedr. kontingentnedsættelse under det senere punkt på 
dagsordenen.  

- Bestyrelsen vil undersøge om det er muligt at opsætte et skilt der forbyder gennemkørende 
lastbiltrafik. 

- Opfordringen om at holde rent på fortov og under hække blev givet videre. 

 

Forslag fra Claus Vilhelmsen 

- Forslagsstiller trækker sine forslag, da de ikke længere er aktuelle. 

 

Forslag fra John Løvstrøm  

- Forslag om ændring af vedtægternes § 10 frafaldes mod at posterne i regnskabet navngives mere 
korrekt. 

- Forslag om ændring af vedtægternes § 15 frafaldes. Forslagsstiller bistår bestyrelsen med hvordan 
denne paragraf overholdes i fremtiden. 

- Forslag om ændring af vedtægternes § 18 sendes direkte til urafstemning blandt foreningens 
medlemmer. 

- Bestyrelsen bekræfter at der foreligger en byggegodkendelse på basketball banen.  
 

6. Forslag fra bestyrelsen 

- Forslaget om ændring af støjreglerne blev vedtaget med 82 stemmer for og 6 imod. Reglerne kan 
læses på foreningens hjemmeside. 
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7. Fastsættelse af beløb til budgettet 

Kontingent, moragebyr og indskud 

- Da forslaget om etablering af bump ikke blev vedtaget, blev de fremsendte forslag om 
kontingentnedsættelse sendt til afstemning. Forslaget om et kontingent på kr. 300,- modtog 37 
stemmer mens et forslag om kontingent på kr. 350,- modtog 34 stemmer. Derved fastsættes 
kontingentet for det kommende år på kr. 300,- 

- Bestyrelsens forslag om uændret moragebyr på kr. 100,- blev enstemmigt vedtaget. 
- Bestyrelsens forslag om uændret indskud på kr. 500,- blev enstemmigt vedtaget. 

Vederlag 

- Bestyrelsens foreslog at vederlaget ændres til kr. 3.750,- for at modsvare gældende satser. 
Vederlaget som udbetales til formand, kasserer og sekretær, blev enstemmigt vedtaget. 

Mødediæter 

- Bestyrelsens forslag om uændrede mødediæter på kr. 300,- blev enstemmigt vedtaget. 

Godtgørelse af tabt arbejdsfortjeneste 

- Bestyrelsens forslag om uændrede beløb på faktisk timeløn dog maks kr. 150,- blev enstemmigt. 

Rådighedsbeløb 

- Bestyrelsens forslag om uændrede rådighedsbeløb på kr. 8.000,- blev enstemmigt vedtaget. 

 

8. Valg til bestyrelsen 

Kasserer 

- Christian Kaas valgt for 2 år. 

Sekretær 

- Kaspar Kristiansen valgt for 2 år. 

Bestyrelsesmedlem 

- Claus Dalsgaard valgt for 2 år. 

Bestyrelsesmedlem 

- Marianne Nørhave valgt for 1 år. 

Bestyrelses suppleant 

- Erik Sabninsky valgt for 1 år. 
- Kim Lægsgaard valgt for 1 år. 

Revisorer 

- Per B. Larsen valgt for 1 år. 
- Peter Lauridsen valgt for 1 år. 
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Revisorsuppleanter 

- Svend Grønbech valgt for 1 år. 
- Marianne Bisgaard valgt for 1 år. 

 

9. Eventuelt 

Der var enighed om, at etablere et udvalg, der sammen med Helen Vedel skal beslutte hvordan det 
vundne beløb fra Home skal benyttes. Interesserede i dette arbejde kan henvende sig til Christian Kaas 
fra bestyrelsen. 

Der var også ønske om nedsættelse af et udvalg, der skal kigge på legepladsen og udvikling/vedligehold 
af denne. Interesserede i dette arbejde kan henvende sig til Kaspar Kristiansen fra bestyrelsen. 

 

 

For referatet 

 

 

Claus Tjørnum Nygaard  

 

Medunderskrivere 

 

 

Christian Christensen   Carsten Lipka  

 

 

Dirigent 

 

 

Sven Grønbech  




